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Abstract (en)
An apparatus for electrophoretic dip painting of workpieces (7) which are transported on an endless conveyor belt (4, 6) which is provided with
a drive chain on at least one side, the conveyor belt consisting of strip-like lamellae (12, 12a, 12b, 12c; 29, 31) which are provided with a jagged
surface and which, for example, are alternately offset with respect to one another, permits complete electrophoretic dip painting involving little
expenditure in terms of mechanical engineering. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum elektrophoretischen Tauchlackieren von auf einem zumindest an einer Seite mit einer Antriebskette versehenen endlosen
Transportband (4, 6) geförderten Werkstücken (7), bei der das Transportband aus mit einer gezackten Oberfläche versehenen, streifenartigen
Lamellen (12, 12a, 12b, 12c; 29, 31) besteht, die beispielsweise wechselweise gegeneinander versetzt sind, ermöglicht ein vollständiges
elektrophoretisches Tauchlackieren mit geringem machinenbautechnischem Aufwand. <IMAGE> <IMAGE>
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